
PROTOKOLL vid sammanträde i Djur
gårdens IF:s Överstyrelse på Stadion 
den 14/11/55.

NÄRVARANDE: hela styrelsen.

§ 1.
Sammanträdet öppnades av ordföranden.

§ 2.
Föredrogs protokoll av den 7/11. I fråga om det amerikanska 

anbudet om en ishockeyturné beslöts till protokollet foga de 
olika alternativen med observerande att resekostnaderna ej ingå 
i den omkostnadssumma, som ÖS beslöt godkänna vid sitt senaste 
sammanträde. Resekostnaderna betalas helt av arrangören i USA. 
I Övrigt godkändes protokollet i föreliggande skick.§ 3.

Ur protokoll från skidsektionen av den 8/11 hämtades uppgift 
om önskemål att ÖS måtte tillstyrka förslag om inköp av 1 par 
s.k. Ski-Roller för träningsändamål. Beslöts godkänna ett sådant 
inköp på sektionens bekostnad. I samma protokoll föreslås ett 
träningsläger i Kongsberg, Lillehammar eller Lahti. Beslöts in
fordra offert från skidsektionen före godkännandet av lägret.

§ 4.
Föredrogs protokoll från årsmötet i ishockeysektionen den 

3/10/55 och från styrelsesammanträde i samma sektion av samma 
datum. Beslöts lägga de bägge aktstyckena till handlingarna 
såsom högst ovanliga dokument från denna sektion, vilken därmed 
kunde tänkas umgås med vissa funderingar på att i fråga om sina 
meddelanden och protokoll arbeta i likhet med Övriga sektioner.

§
Överlämnade Ingvar Norén slutredovisning från Svenska Skid

spelen 1955 bifogande av vint- och förlusttablå, verifika
tioner och kassabok, alltsammans utvisande en nettovinst på 
kr. 22.461:21, vilket fördelas sålunda:

Svenska Skidförbundet kr. l0.000:-
Djurgårdens IF " 9.994:19
Nässjö IF " 2.467:02

Från Djurgårdens andel skall avgå ännu ej debiterad kostnad 
för om- och utbyggnad av press- och hedersläktare.

§ 6.
I anslutning till ovannämnda slutredovisning meddelades, att 

Norén av Djurgårdens nettobelopp  inköpt premieobligationer 
för ett belopp av kr. 4.850:- (nominellt värde kr. 6.000:-) att 
tillföras föreningens obligationsfond. Uppdrogs åt skattmästaren 
att meddela fotbollssektionens styrelse om transaktionen, som 
innebär en amortering till sektionen för lånet till byggandet 
av skidbacken.

§ 7.
Beslöts tilldela Åke Löwgren på dennes 50-årsdag den 16/11/55 

föreningens guldmedalj med diplom och att uppvaktning med blommor 
samtidigt skulle ske genom försorg av Liliequist och Norén.

Beslöts att tilldela följande på resp. bemärkelsedagar 
föreningens guldplakett:

N.A. Hedjersson den 20/1/56 - 75 år
Birger Nylund den 20/3/56 - 75 år
Einar Olsson den 18/7/56 - 70 år
Beslöts uppvakta Gösta "Greven" Andersson på dennes 50-årsdag 

den 1/1/56 med standar jämte blommor.
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§ 8.
Redogjorde Eckerbrant för arbetet med medlemsregistret. Be

gärd hjälp om adress- och andra uppgifter hade ännu ej lämnats 
från samtliga sektioner. Ordföranden betonade vikten av arbetets 
påskyndande inför årsslutet. Eckerbrant trodde sig också med bi
stånd från bl.a. kanslisten Othberg kunna utlova att arbetets full
följande skulle vara klart till dess.

§ 9.
Ordföranden rapporterade från curlingsektionen, att de an

delar i konstisbanan, vilka föreningsmedlemmarna måste teckna för 
att erhålla tider för träning etc., numera skrivits så att de bli 
föreningens egendom.

Beslöts att tilldela sektionen föreningens standar med in
skription ("Djurgårdens Idrottsförening, curlingsektionen") att 
beställas genom sekreterarens försorg samt att avskriva sektionens 
skuld på kr. 1.000:- (uppkommen genom inköp av curlingstenar, vilka 
senare härmed överföras på föreningens inventarier),

§ 10.
Redogjorde ordföranden och sekreteraren för den tidigare på 

dagen havda sammankomsten med Idrottsstyrelsens representanter, 
hrr Magnusson, Svensson, Franzén och Thor, med vilka diskuterats 
åtgärder i skidbacken för att få denna i det skick, som krävdes 
för ett slutligt övertagande av backen i enlighet med upprättat 
köpavtal. Efter sammanträde på Idrottsstyrelsens kontor och senare 
besök i skidbacken hade dagens bägge parter nått enighet om vissa 
smärre justeringar och förstärkningar. Mera avsevärda förstärk
ningsarbeten, bl.a. genom bultdragning, godkände Idrottsstyrelsen 
kunna ske först på kommande anslag från IS.

Ett till generalsekr. H. Wising vid SM-tävlingarna 1951 fram
fört krav att övre plattformen på tornet skulle rivas för att 
omöjliggöra hopp från denna avsats (från början enl. ovannämnde 
ing. Svensson ett krav från Internationella Skidförbundet, FIS) 
modifierades nu så, att ett massivt träräcke skulle avstänga varje 
möjlighet till hopp från den övre avsatsen, vilken i fortsättningen 
skulle göra tjänst som utsiktsplats och uppbärare av flaggor, 
radiomast och motsvarande attiralj. Konstaterades vid ÖS-samman
trädet att brevet till Wising aldrig kommit till styrelsens känne
dom.

§ 11.
Beslöts ta upp bl.a, följande punkter vid sektionsträffen 

den 21/11: 1) utmärkelser inför jubiléet, 2) orientering om om
byggnaden av klubblokalen på Stadion, 3) rapport om medlemsre
gistret, 4) dito om tidskriften "Djurgårdaren" , 5) sektionernas
planer, 6) sektionsönskemål om påstötning hos förbund om utmärkelser

§ 12. _________
Meddelade ordföranden att fotbollsektionen förklarat

sig beredd harvera kostnaderna för ombyggnaden av klubblokalen,
att Cedergrens firma antagits som entreprenör enligt tidigare 
offert, att ombyggnaden skall starta snarast möjligt och att sista 
förutsättningen härför, godkännande från Stadions arkitekt, var 
att vänta.

§ 13.
Avslutades sammanträdet av ordföranden.


